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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL DE L’AMPA DE L’ESCOLA DR. SERÉS D’ALPICAT 

A Alpicat, a dia 19 de juny de 2013, a les 21:00h es reuneix la junta de l’AMPA al Casal  

d’Alpicat, amb l’assistència dels membres que a continuació es relacionen i seguint 

l’ordre del dia que figura a la corresponent convocatòria. 

Assistents a la reunió:  Albert Melé (President), Meritxell Mata (vice-president), Carlos 

Pompido (Tresorer), Mònica Suárez (Secretària), Iolanda Bagué, Mª Jesús Damian, 

Sílvia Lumbierres, Anna Llovera, Mª Jose Montero, Eva Moscatel i Magda Tomás, i 

aproximadament uns 50 pares dels alumnes de l’escola. 

ORDRE DEL DIA: 

1. Lectura i aprovació si s’escau de l’acta anterior. 

2.  Resum i presentació de les activitats extraescolars. 

3. Socialització de llibres curs 2013/14. 

4.  Balanç econòmic curs 2012/13. 

5.  Elecció dels nous membres de la junta curs 2013/14. 

6.  Precs i preguntes 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 

1. Lectura i aprovació si s’escau de l’acta anterior. 

El President dona la benvinguda i agraeix l’assistència als membres presents. A 

continuació presenta les tasques de l’AMPA amb el suport d’un Power Point. 

Recorda que existeix un web de l’AMPA, així com una adreça de correu 

electrònic i un compte a Facebook, per tal de poder-hi accedir a rebre 

informació, fer comentaris o resoldre dubtes que es puguin plantejar. 

2. Resum i presentació de les activitats extraescolars. 

L’Albert comenta les activitats extraescolars que s’ oferiran a l’escola pel curs 

2013-2014. Referent a l’activitat d’anglès informa que al migdia es disposarà 

d’una aula menys per poder-la dur a terme. 
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Explica la incidència de l’ activitat multiesport deguda a un canvi de monitor. 

S’informa de la proposta de dues hores setmanals de l’activitat de teatre. 

El President exposa que es va adquirir el compromís de legalitzar totes les 

activitats, per això s’ha decidit contractar una empresa i també s’han facilitat 

les dades dels monitors a aquesta empresa per  poder mantindre’ls. 

Presenta a l’empresa SLAM,la qual portarà totes les activitats esportives de 

l’AMPA. 

El Gerard com a representant de SLAM,  comenta l’oferta que va presentar a 

l’AMPA (s’adjunta Power Point de la presentació). 

L’Albert informa que la data límit de presentació de les inscripcions és el dia 15 

de juliol de 2013. 

El President comenta que  està pendent la cessió de les pistes per a poder 

realitzar l’ activitat extraescolar de Pàdel, es confirmarà al setembre. 

Per últim l’Albert informa que s’està intentant gestionar l’activitat de natació 

amb el Sícoris Club i INEFC. 

A partir de la presentació de les activitats es resolen els següents dubtes i 

preguntes presentats a la reunió: 

• L’horari i elecció de grup de gimnàstica rítmica. 

• Millora de l’horari de multiesport. 

• Activitats que es realitzen al migdia. 

• Realització de l’activitat de Funky per a mares. 
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3. Socialització de llibres 2013/2014. 

El Sr. JaumeViles informa dels següents punts: 

•  Hi ha editorials que han fet una pujada de l’IVA entre el 10 i 20% referent a 

l’any anterior. L’ editorial Bruño ha col·laborat i més a més ens ha fet un 

bon descompte.  

•  Es va acordar per Consell Escolar que a partir del curs vinent es cobrarà en 

un mateix rebut  les quotes del material, de les excursions i de la quota de 

l’AMPA.  Aquest pagament es realitzarà fraccionadament: l’1 d’agost, l’ 1 de 

setembre i l’1 de novembre. 

• Pel curs vinent es seguirà gaudint de la subvenció de l’Ajuntament amb un 

import de 20 €/alumne. 

• En el supòsit que un nen no pugui anar d’excursió se l’AMPA li retornarà 

l’import d’aquesta. 

• Les devolucions bancàries generen una despesa important per això les 

famílies es faran càrrec de les despeses generades. 

El President informa que hi ha famílies amb rebuts impagats i s’estableix com a data 

límit el 30 de juny per a liquidar els deutes que tinguin pendents amb l’AMPA. Es 

prendrà com a mesura no disposar de material ni llibres de socialització. 

4. Balanç econòmic 2012/2013. 

El Carlos fa una valoració dels números de les activitats extraescolars realitzades 

aquest curs i per aquest motiu s’ acorda negociar els preus d’aquestes ja  que  algunes  

han generat pèrdues. 

Es presenta el  balanç amb un Power Point, (s’adjunta Power Point) 

El Jaume  respon positivament a un pare que pregunta si l’activitat d’anglès es rentable 

ja que les despeses generades són molt altes. 
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5. Elecció dels nous membres de la junta curs 2013-2014. 

El President informa que es renova la Junta de l’AMPA ja que s’acomiaden els següents 

membres: Iolanda Bagué, Norbert Charles, Mª Jesús Damian i Mertixell Mata. L’Albert 

els hi agraeix la bona feina realitzada. 

Presenta els nous membres que han presentat candidatura via mail, aquestes són: 

Jordi Martinez, Jordi Forcada  i  Sonia Colomina. 

6. Precs i preguntes. 

• La Meritxell comenta que hem rebut una carta de l’associació de famílies 

nombroses d’Alpicat, en la qual es demanava un descompte en la quota de 

l’AMPA per aquestes famílies. 

S’acorda per la Junta de l’AMPA que no s’aplicarà el descompte a les 

famílies ja que la Junta no considera que tingui decisió per a decidir a qui es 

pot aplicar descomptes i a qui no. 

Aquest tema no es va posar en ordre del dia perquè la carta no complia els 

requisits dels Estatuts de l’AMPA. 

• El President informa que se li realitzarà a la Sra. Argerich un homenatge i 

convida als membres assistents propostes. També que s’ha participat 

econòmicament de la jubilació del Sr. Josep. 

• L’Albert informa que durant 3 anys no es proposarà de fer jornada 

intensiva a l’escola, ja que s’està portant a terme una prova pilot a Girona i 

segons els resultats del programa s’establirà a les restants escoles. 

L'Albert Melé com a President de la Junta finalitza la reunió i es clou la sessió de la 

reunió a les 22:44h.  

 

President de l’AMPA        Secretària de l’AMPA  

 

 

Albert Melé         Mònica Suárez 


